
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-5 

2024.gada 22.maijā, plkst. 13:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Liene LIBERE, Ģirts MĀRTIŅSONS, Liene ĶIKUSTE, Jorens JANIŠONIS, Gatis OLTE, Inita 

ŠNEIDERE 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS 

Sēdi protokolē: Liene LIBERE 

DARBA KĀRTĪBA 

1.  Latvijas Jaunatnes čempionāta vecuma grupas nākamajā sezonā 

2. U-12 vecuma grupas 

3. Sadalīšana reģionos 

4. Skolu priekšlikumu izskatīšana 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS.   

 

Par 1.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Izskaidro kāds plāns ir 

ŗegionālajam sadalījumam U-17 vecuma grupā, kur plānots apvienot U-16 un U-17 vecuma 

grupu. Puišu un meiteņu dalīšanas piedāvājumus pirms sapulces jums nosūtīju, sadalīt 

protams varēsim kad zināsim precīzi komandas pēc reģistrācijas beigām.  Māris nosauc visus 

plusus un mīnusus kādi varētu būt apvienojot šīs abas vecuma grupas.  

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Liene Libere, Gatis Olte, Inita 

Šneidere, Liene Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Ierosina komandām kuras netiek finālā 

piedāvāt izvēlēties vai spēlēt atlikušās spēles par vietām vai nespēlēt, ja komandas nespēlē, 

tad viņiem piešķirt attiecīgu vietu pēc reitinga. 

 

Diskusijā iesaistās: Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Sandra 

Budkēviča, Gatis Olte, Liene Libere, Inita Šneidere 

 



LVF Jaunatnes komisijas loceklis Ģirts MĀRTIŅSONS: Ierosina padomāt par rezervistiem, ja 

mēs apvienojam grupas, tad tie bērni, kuri nākamajā sezonā būs U-16 vecuma bērni, tiem 

sanāks mazāk spēlēt, jo pretī būs daudz stiprāki spēlētāji, jo viņi būs gadu vecāki.  

 

Diskusijā iesaistās: Ģirts Mārtiņsons, Māris Vensbergs, Inita Šneidere, Sandra Budkēviča, 

Liene Ķikuste, Gatis Olte, Jorens Janišonis, Liene Libere 

 

Nolēma:  

Apkopot visu izrunāto, visus plusus un mīnusus un nākamajā komisijas sēdē balsot par grupu 

apvienošanu vai neapvienošanu. Jūnijā līdzīgi kā iepriekšējā gadā taisīt sapulci ar visiem 

sporta skolu treneriem un pastāstīt par jaunumiem nākamajā sezonā. 

 

 

Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas locekle Liene ĶIKUSTE: Par U-12 un U-13 vecuma 

grupām. Vai nevajadzētu atkal apvienot komandas, lai treneriem būtu iespējams apvienot un 

būt uz finālspēlēm. Reģionā, viss ir kārtībā un treneris var būt klāt visām komandām, bet 

finālos kad komandas sadalās vienam trenerim nav iespējams būt klāt visām savām 

komandām. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Liene Ķikuste, Liene Libere 

 

Nolēma:  

Nākamo sēdi sākt ar jautājumiem, kurus nepaspējām izrunāt un uzreiz virzīt tos uz 

balsošanu.  

 

Laika trūkuma dēļ atstāt uz nākamo reizi balsojumu par vecuma grupu sadali un 3. un 4. 

darba kārtības punkta izrunāšanu, LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS  

pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 

Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Liene LIBERE 

LVF Jaunatnes komisijas locekle 


